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Protokoll fört vid årsstämma i Nedre Lids samfällighetsförening 
lördagen den 6:e juli 2013 hos Carl Johan Dalsman. 

Närvarande: Carl Johan Dalsman, Jan Karlsson, Gunnar o. Gunilla Krook, Lena 
Krook, Maria Dalsman, Birgitta Sowatsch, Hans Köhler, Siegfried Nitzsche, Erik 
Westergren, Lars Westergren, Asle Lorch-Falch. 

1. Ordf. öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Till årsstämman har stadgeenlig kallelse gjorts genom utskick med post. 
 

3. Till ordförande resp. sekreterare för mötet valdes Carl Johan Dalsman och 
Erik Westergren. 
 

4. Till justering av protokollet valdes Maria Dalsman och Asle. 
 

5. Föregående årsstämmas protokoll lästes upp och lades till handlingarna. 
 

6. Kassören meddelade att: 
Det kommit in 6500 kr i medlemsavgifter, årets resultat var 4900 kr, i kassan 
finns 13500 kr och att det finns en skuld på 12000 kr (grävning, grus). 

 
7. Revisionsberättelsen lästes upp och styrelsen beviljades ansvarsfrihet för år 

2012. 
 

8. Styrelsen och revisorerna begär ingen ersättning 
 

9. Styrelsen föreslog en budget om 7500 kr för kommande verksamhetsår. 
Stämman beslutade enl. styrelsens förslag. 
  

10. Till styrelsefunktionärer valdes: Hans Köhler, kassör (2 år) och Jan Karlsson, 
suppleant (2 år). Sedan tidigare sitter Carl Johan Dalsman och Erik Westergren 
med vardera ett år kvar.  

 
11. Till revisorer valdes Gunilla Krook och Siegfried Nitzsche. 

 
12. Till valberedning valdes Lars Westergren. 

 
13. Vägfrågor. Kennet har inte kört ut grus ännu. Ingen fakturering efter grävning 

har skett.  
Vägavsnittet längst upp är i dåligt skick. Det diskuterades hur avrinningen 
ska se ut på sikt. Det är viktigt med ett regelbundet underhåll av den delen. 
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Förslag: Från transformatorn och uppåt ska två gruslass köras på.  
Det diskuterades också hur avrinningsfrågan ska kunna lösas mer permanent, 
på lång sikt. Olika typer av avrinningsrör diskuterades. 
Ordföranden informerade om att samfälligheten bör utökas med ett antal 
vägavsnitt. Det handlar om ett antal mindre avsnitt fram till respektive 
fastighetsgräns. 
Hans undersöker praktiska frågor med advokat. Ska det ske genom 
lantmäteriet eller räcker det med ett årsmötesbeslut? 
Det diskuterades också en eventuell utökning av försäkringsområdet i 
händelse av naturkatastrof. Nuvarande försäkring täcker inte allt. Inget beslut 
togs. 

 
14. Badplatsfrågan.  

Oförändrat. Avtalet löper vidare till 2022. 
 

15. Det beslutades att arbetsdagen blir lör. den 13/7 kl. 10.00. 
 

16. Övriga frågor. 
Med anledning av inbrott som skett under året diskuterades ett förslag om att 
skaffa en gemensam container för att kunna låsa in motorsågar, gräsklippare 
m.m. Enligt Jan K skulle kostnaden för en sådan lösning bli ca 15000–20000 kr. 
Det diskuterades hur kostnaden i så fall skulle fördelas; ska det gå genom 
samfälligheten eller ska den fördelas mellan de som är intresserade? Jan K 
undersöker vidare. Ett visst intresse finns. 

 
17. Till nästa års årsstämma inbjöd Asle. Datum och tid meddelas senare. 

 
Vid protokollet    
 
 
Erik Westergren    
 
 
Justeras   Justeras 
 

 
Maria Dalsman   Asle  
 
 


